
Protokół Nr 67/2023

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim w dniu 4 grudnia 2023r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.
2.
3.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej - Izabela Fróhlke;
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.
2.
3.

4.
5.
6.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie możliwości przyjęcia repatriantów;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. podwyższenia kryterium dochodowego
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte wieloletnim
rządowym programem ,,Posiłek w szkole i w domu? na lata 2024 - 2028 przyjętym
uchwałą nr 149 Rady Ministrów a dnia 23 sierpnia 2023r.;
Opracowanie planu pracy Komisji na 2024r.;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy3ęto jednogłośnie.

Ad.2. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich poinformowała, że wpłynęło 21 próśb od
repatriantów o zapewnienie mieszkania i środków utrzymania przez przynajmniej2 lata. Na
dzisiaj złożonych jest 37 wniosków od mieszkańców by zapewnić im mieszkania z zasobów
komunalnych. Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej stwierdziła, że jej zdaniem najważniejsze
są potrzeby naszych mieszkańców.

Komisja jednogłośnie negatywnie zaopiniowała możliwość przyjęcia repatriantów.

Ad.3. Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady
Miejskiej w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z
pomocy społecznej przez osoby objęte wieloletnim rządowym programem ,,Posiłek w szkole i
w domu? na lata 2024 - 2028 przyjętym uchwałą nr 149 Rady Ministrów z dnia 23 sierpnia
2023r. Powiedziała, że celem podjęcia uchwały jest objęcie pomocą jak najszerszego kręgu
klientów OPS. Zaznaczyła, że poprzednia uchwała o kryteriach dochodowych funkcjonowała
od20l8r.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Dyrektor OPS poinforrnowała także, że wstrzymano przekształcenie OPS w CUS, w ostatniej
chwili wnioski o przekształcenie złożyło więcej OPS z terenu województwa. Obecnie w

l



Urzędzie Marszałkowskim trwa procedura dotycząca rozstrzygnięcia zasad dofinansowania
wniosków o przekształcenie.

Ad.4. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie plan pracy Komisji na 2024r.

Ad.5. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu listopadzie br.

Ad.6. W wolnych wnioskach Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przygotował
projekt planu pracy Rady Miej skiej na 2024r. W porównaniu do obecnego planu pracy zakłada
on podsumowanie kadencji w miesiącu marcu i przesunięcie opiniowania podatków lokalnych
z miesiąca listopada na miesiąc październik.

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Komisji zakoticzył posiedzenie.
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